
Ima projekata, ali su još iz doba SFRJ

“To su hidroelektrane na Drini, pri čemu postoji mogućnost da se napravi više mini
elektrana, a može i jedan veliki sistem. Za njihovu izgradnju još ne postoji glavni izvođački
projekat, ima nekih idejnih rešenja”, objašnjava predsednik Nadzornog odbora
Elektroprivrede Srbije Branko Kovačević.
Kovačević podseća da za ove investicije postoje projekti, ali su rađeni davno, još za vreme
stare Jugoslavije, te je potrebno napraviti nove s obzirom da se od tada tehnologija znatno
unapredila.
“Niko vam neće dati novac dok nemate projekte. Uz to, morate imati i biznis plan i
predvideti tačne rokove”, dodaje Kovačević.
Vrednost ovog projekta se, kako ocenjuje meri milijardama evra, pa zato podseća da je od
ključnog značaja utvrditi načine finansiranja ovih investicija i mogućnost sklapanja javno-
privatnih partnerstava.
Realizacija ovih projekata je stoga, kako on tvrdi, moguća samo jačanjem i ekonomskim
povezivanjem regiona.
Govoreći o energetici, premijer Srbije Aleksandar Vučić je nakon sastanka sa članovima
Predsedništva BiH u Beogradu pre nekoliko dana poručio da je bilo reči o elektro-mreži
između Bajine Bašte, Višegrada i Pljevalja u Crnoj Gori.
Samo nekoliko dana posle posete članova Predsedništva BiH Beogradu, srpski privrednici
danas odlaze u Sarajevo sa konkretnim predlozima na razgovore o unapredenju privredne
saradnje u energetici, namenskoj industriji, turizmu i infrastrukturi.
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